
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Framtid Borensberg 
Plats: Svanen, Hamngatan. 
Tid: Tisdagen den 17/5 2016 kl. 18.30. 

Närvarande: 

Yngve Folkesson, Jan Ivarsson, Monika Bäckström och Conny Ringvide. 

 

§1. Mötets öppnande.  

Ordförande, Yngve Folkesson, hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

   

§2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§3. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll lästes och godkändes. 

 

§4. Sjukgymnastiken. 

Region Östs yttrande har vidare kommenterats till Förvaltningsrätten i Linköping av 

Conny Ringvide. 

 

§5. Borgarbrandkåren. 

Kommunen har bjudit in Framtid Borensberg till möte den 1/6 -16 för information 

angående räddningstjänst/ deltidsbrandkår i Borensberg. Conny Ringvide ansvarar 

för frågan i styrelsen i Framtid Borensberg. 

 

§6. Bensinmack.  

Q- Star väntar på bygglov från kommunen. 

 

§7. Sporthall. 

Skrivelser har skickats till Camilla Egberth och Fritidsnämnden i Motala kommun men 

de har ej besvarats. 

 

 



 

 

§8. Skrivelser och mail. 

 Christer Svenstedt och Yngve Folkesson från styrelsen i Framtid Borensberg 

ska träffa Jan Sundström, gatuchef Motala kommun, för att titta på vägnätet i 

Borensberg. 

 Enligt Henrik Edstam på Motala kommun finns det två lediga tomter på 

Hällalund. 

 Martin Hansson har mejlat Yngve Folkesson angående önskemål om 

uppförande av en skatehall i Borensberg. Han önskar hyra ”plåtskjulet” i 

hamnen av Borenet (f.d lantmännens). Jan Ivarsson kontaktar Borenet i 

ärendet. 

 

§9. Övriga frågor. 

Offentlig toalett- undersöks av Christer Svenstedt. Föreslås förläggas vid 

”resecentrum” i Borensberg. 

 

§10. Nästa möte.  

Nästa möte beslutas vara den 14/6 -16 kl. 18.30. 

 

§11. Mötet avslutas.  

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

     

Borensberg dag som ovan. 

Sekreterare   Ordförande 
    
…………………………   ……………………………. 
Monika Bäckström   Yngve Folkesson                   


